
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 16-06-2019 21.29 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
8 mei viering 2019: Deputatie afwezig 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte Deputatie, Elk jaar op 8 mei herdenkt de Oost-Vlaamse provinciehoofdstad Gent het einde
van de Tweede Wereldoorlog. Talrijke verenigingen en organisaties zoals de Gentse Universiteit
brengen die dag hulde aan het Oorlogsmonument der slachtoffers van beide oorlogen in het
Zuidpark op het Acht Mei Plein. De Stad Gent organiseert de jaarlijkse plechtigheid in
samenwerking met het 8 Mei Komitee. De herdenking wordt afgesloten met een bloemenhulde.
Diverse scouts en middelbare scholen helpen mee om alles in goede banen te leiden. Als lid van het
internationale 'Mayors for peace'-netwerk is de hoofdstad van Oost-Vlaanderen een echte
vredesstad, met een bloeiend Vredeshuis en een jaarlijkse deelname aan de Internationale Dag van
de Vrede. Op deze jaarlijkse herdenking wordt meer dan alleen de overwinning op Nazi-Duitsland
op 8 mei 1945 herdacht. Alle oorlogen en conflicten die sinds die bewuste 8 mei 1945 hebben
plaatsgevonden worden herdacht, gaande van de oorlog in Korea, de Koude Oorlog,
burgeroorlogen in Joegoslavië, Ierland, Oekraïne, Rwanda, Afhanistan, Palestina en vele andere.
Ook wordt aandacht geschonken aan bevolkingsgroepen die vandaag geen vrijheid kennen, zoals in
dictaturen als communistische landen als China en Noord-Korea. 
  
Concrete vragen:
Een dag voor aanvang van de herdenkingsplechtigheid, nu een dikke maand geleden, zaten de
organisatoren met de handen in het haar. Er werd namelijk niemand van de Oost-Vlaamse
Deputatie bereid gevonden om aanwezig te zijn op de bloemenhulde. Uiteindelijk werd na lang
zoeken ere-voorzitter van de Provincieraad Marc Lootens in allerijl opgetrommeld om in naam van
de Oost-Vlaamse Provincieraad de honneurs waar te nemen bij de bloemenhulde. 1) Waarom was
er niemand van de Oost-Vlaamse Deputatie bereid gevonden om aanwezig te zijn op de 8 mei
herdenking? 2) Moet ik hieruit afleiden dat de Oost-Vlaamse gedeputeerden de jaarlijkse
herdenking van slachtoffers van oorlogen en conflicten in hun Provinciehoofdstad niet belangrijk
vinden? Met vriendelijke groeten, Bruno Matthys Fractieleider Sp.a Provincieraad Oost-Vlaanderen 
  


